

製造業
Manufacturing



銀獎
Silver Award



友盟建築材料有限公司
Alliance Construction Materials Limited

友盟建築材料有限公司是香港的主要建築材料供應商，為本地建築項目提供石料和混凝土產品。為履行對環境保護的承諾，我們把環保意念引入業務運作和決策中。

Alliance Construction Materials Limited is a major building materials supplier in Hong Kong supplying aggregate and concrete products to local construction projects. To fulfill our commitment towards environmental protection, we integrated green ideas into all aspects of our operations and decision we made.



最新成立的客戶服務中心聯繫客戶地盤、生產線以及混凝土車隊，優化了由混凝土生產至付運整個過程的能源效益。
The newly established Customer Service Centre coordinates the customer sites, production plants and the mixer truck fleets so as to optimize the energy efficiency of the entire concrete production and delivery process.



完全密封的石場破碎機以及混凝土攪拌機和噴霧乾燥機加以隔離，確保符合環保標準。
The fully enclosed quarry crushing plant and the concrete batching plants isolate dust and noise emissions from their sources ensuring that the environmental standard is met.



歐盟五期混凝土車隊排放的污染物較少，為改善香港的空氣質量作出貢獻。
Less pollutants are generated by the EURO V mixer truck fleet. This has made a great contribution to the improvement of air quality in Hong Kong.



友盟致力減少碳排放，亦取得在香港第一個混凝土產品碳排放標誌，推動行業減碳發展。
Alliance initiates to reduce carbon footprint and has also been granted the first Concrete Product Carbon Footprint Mark in Hong Kong, which drives the carbon reduction initiatives in the industry.